參與計劃的商業機構及地點 Participating organizations and their premises







#### 「共築·創業家 2.0」計畫

"Well Being · Start-Up 2.0" Programme

#### 參與計畫的商業機構及地點

Participating organizations and their premises

#### 點擊下方機構標誌可獲得更多資訊。

More information is available by clicking the organization logos below.





# 參與計劃的商業機構及地點



#### Participating organizations and their premises

提供上環招商局廣場甲級寫字樓樓面,以供「共築· 創業家2.0」計劃的創業團隊開會及交流之用,預計 2025年第四季可供使用。

Offering Grade A office space in China Merchants Plaza in Sheung Wan for participants of the "Well Being • Start-Up 2.0" Programme for meetings and networking, available in the fourth quarter of 2025.

如有查詢,請致電3188 3544與相關機構聯絡。

For inquiries, please contact the relevant organization at 3188 3544.







參與計劃的商業機構及地點

Participating organizations and their premises

提供3間商舖(暫定)<sup>,</sup>預計2025年第二季招募<sup>。</sup> Offering 3 shops (tentative). Recruitment in the second quarter of 2025.

如有查詢,請致電3610 2160與相關機構聯絡。 For inquiries, please contact the relevant organization at 3610 2160.





參與計劃的商業機構及地點



# Participating organizations and their premises

於葵涌石籬商場及鴨脷洲利東商場提供2間商舖。

Offering 2 shops in Shek Lei Shopping Centre in Kwai Chung and Lei Tung Shopping Centre in Ap Lei Chau.

如有查詢,請致電2583 7496與相關機構聯絡。 For inquiries, please contact the relevant organization at 2583 7496.





### 參與計劃的商業機構及地點



Participating organizations and their premises

於山頂廣場、康怡廣場及淘大商場提供3間商舖或快閃 店。2025年5月19日下午6時正前接受報名 (網頁連結)。

Offering 3 shops/ pop-ups at The Peak Galleria, Kornhill Plaza and Amoy Plaza. Applications open until 6:00 PM on 19 May 2025 (website link).

如有查詢,請致電2879 0116與相關機構聯絡。

For inquiries, please contact the relevant organization at 2879 0116.





## 參與計劃的商業機構及地點



HENDERSON LAND 恒基兆業地產

Participating organizations and their premises

於將軍澳新都城2期及3期提供3個舖位及3個展銷攤位。 Offering 3 shops and 3 promotional booths in MCP Central and MCP Discovery.

如有查詢,請致電2908 8292與相關機構聯絡。

For inquiries, please contact the relevant organization at 2908 8292.







#### Participating organizations and their premises

於北角健康村及紅磡家維邨提供4間商舖。鼓勵跨代 共融。2025年7月31日下午6時正前接受報名 (<mark>網頁連</mark> <u>結</u>)。

Offering 4 shops in Healthy Village (North Point) and Ka Wai Chuen (Hung Hom). Intergenerational harmony encouraged. Applications open until 6:00 PM on 31 July 2025 (website link).

如有查詢,請致電2839 7669與相關機構聯絡。

For inquiries, please contact the relevant organization at 2839 7669.





### 參與計劃的商業機構及地點





Participating organizations and their premises

#### 於銅鑼灣利園區提供1間樓上商舖。

Offering an upstairs shop in the Lee Gardens Area of Causeway Bay.

如有查詢,請致電2830 5751與相關機構聯絡。

For inquiries, please contact the relevant organization at 2830 5751.





# 參與計劃的商業機構及地點



#### Participating organizations and their premises

於MegaBox提供2間商舖、1間快閃店及6-8個移動攤 位。第二期申請即將接受報名 (網頁連結)。

Offering 2 shops, 1 pop-up, and 6-8 mobile kiosks at MegaBox. Series 2 will be opened for application shortly (website link).

如有查詢,請致電2989 3009與相關機構聯絡。

For inquiries, please contact the relevant organization at 2989 3009.





# 參與計劃的商業機構及地點



#### Participating organizations and their premises

於赤柱廣場美利樓提供至少10個期間限定展銷攤位。

Offering at least 10 limited-time promotional booths at Murray House, Stanley Plaza.

如有查詢,請致電2122 9000與相關機構聯絡。

For inquiries, please contact the relevant organization at 2122 9000.





### 參與計劃的商業機構及地點



Participating organizations and their premises

於荃灣西站及紅磡站提供3個以期間限定店形式營運的 商舗(暫定)。2025年第三至第四季接受報名。

Offering 3 shops in a pop-up format at Tsuen Wan West Station and Hung Hom Station (tentative). Applications will be accepted from the third to fourth quarters in 2025.

如有查詢,請致電2993 8399與相關機構聯絡。

For inquiries, please contact the relevant organization at 2993 8399.





### 參與計劃的商業機構及地點



Participating organizations and their premises

於旺角THE FOREST提供2-3間快閃店。 Offering 2-3 pop-ups at THE FOREST in Mong Kok.

如有查詢,請致電2131 8068與相關機構聯絡。 For inquiries, please contact the relevant organization at 2131 8068.





### 參與計劃的商業機構及地點



#### Participating organizations and their premises

於旗下5個商場 (如奧海城、屯門市廣場、荃新天地等) 提供約10間商舖或快閃店。2025年6月30日下午6時正 前接受報名 (網頁連結)。

Offering around 10 shops or pop-ups across 5 shopping centres (e.g. Olympian City, tmtplaza, Citywalk, etc). Applications open until 6:00 PM on 30 June 2025 (website link).

如有查詢,請致電8207 7320與相關機構聯絡。

For inquiries, please contact the relevant organization at 8207 7320.





### 參與計劃的商業機構及地點





Participating organizations and their premises

於田灣商場、新田圍商場及興民商場提供至少3間商舖。 2025年8月1日至31日接受報名。

Offering at least 3 shops at Tin Wan Shopping Centre, Sun Tin Wai Shopping Centre and Hing Man Shopping Centre. Applications open from 1 to 31 August 2025.

如有查詢,請致電3198 9922或9854 6254與相關機構 聯絡。

For inquiries, please contact the relevant organization at 3198 9922 or 9854 6254.





# 參與計劃的商業機構及地點



Participating organizations and their premises

於馬灣1868提供2個單位。 Offering 2 units at Ma Wan 1868.

如有查詢,請致電2828 5188或9013 0277與相關機構 聯絡。

For inquiries, please contact the relevant organization at 2828 5188 or 9013 0277.





at 3669 2818.



### 參與計劃的商業機構及地點

#### Participating organizations and their premises

於新都城中心一期、上水中心、西九匯提供5間商舖或 快閃店。現正接受報名 (電話申請)。

Offering 5 shops or pop-ups in Metro City Plaza One, Sheung Shui Centre and West 9 Zone. Applications are now open (phone call application).

如有查詢,請致電3669 2818與相關機構聯絡。 For inquiries, please contact the relevant organization





參與計劃的商業機構及地點

#### WHEELOCK PROPERTIES 會德豐地產

Participating organizations and their premises

於One Island South一樓提供1間快閃店。 Offering 1 pop-up at 1/F of One Island South.

如有查詢,請致電2118 2613與相關機構聯絡。 For inquiries, please contact the relevant organization at 2118 2613.

